
 

Formandens beretning – ved generalforsamling i håndbold afdelingen d. 26/1‐ 2015.  

Tak fordi I trodser sofaen og Danmarks VM kamp i aften mod Island, vi skal nok gøre det hurtigt, så 

vi kan komme hjem og se anden halvleg ;O) 

Et helt år er allerede gået, siden vi sidst sad her og var nervøse for om vi overhovedet ville kunne 

danne en ny bestyrelse. Heldigvis blev alle vores bange anelser gjort til skamme, og en helt ny 

bestyrelse blev dannet. Et helt nyt team, og derfor var det også mange nye øjne og ideer, da vi ikke 

havde kendskab til hvordan det tidligere var gjort, og hvordan det skulle gøres, så vi har haft 

muligheden for at drive bestyrelsen som vi har haft evner og energi til. Og vi har haft mange 

hyggelige og konstruktive møder. Tak til Jer alle. 

I mange år har de traditionelle sportsgrene bl.a. håndbold været for nedafgående, både fordi 

tiderne har ændret sig, med mange andre spændende sportstilbud, men også digitale forlystelser 

er en stor konkurrent, og nu også skolereformen. I sådanne situationer kæmper man lidt en 

endeløs kamp, og vælger ofte at nedlægge og spare på kræfterne i de små lokalsamfund, dette har 

vi så valgt ikke at gøre. Vi vil investere i fremtiden, både i nye tilbud, men også i vores sportsgren. 

Vi vil gerne have noget godt at tilbyde, og gerne have at vores frivillige ved, at der bliver sat stor 

pris på deres frivillige arbejde.  

Vi ønsker at investere i vores brugere og vil forsøge at gøre det mere attraktivt, og gerne udvide 

tilbuddene, og vi håber på i fremtiden at alle EIF´s forskellige afdelinger kan samles om at løfte i 

flok, så man dermed kan tilbyde Stubbæks brugere det bedste, også selvom det er uden for vores 

egen afdelings sportsgren. Vi I håndbold afdelingen må sige, at vi spreder vores interesser, da både 

Ensted løbet og nu FIT træning hører under afdelingen. En dejlig udvikling og gode nye initiativer. 

 

Vi er glade for i bestyrelsen at vi har kunnet gå foran og prøve at lave et nyt tilbud på FIT træning, 

som desuden har vist sig at være en succes. I årets sidste kvartal forsøgte vi at starte Q fit på 

opfordring af mange, holdet skulle tiltrække brugere der normalt ikke ville være at finde til 

håndbold og i vores hal generelt. Der har været kvinder fra 16 år til 56 (endda nogle ældre men de 

faldt fra) i alle størrelser og på forskellige niveauer. I løbet af kvartalet har vi haft 36 registrerede 

brugere eksklusiv vores egne håndbold piger, dette må siges at være en succes. Det har været 

overvældende og selv om det har været hårdt arbejde, har det været det hele værd at se så 

mange nye i hallen, samt at få deres positive energi igen.  

Så begyndte mændene også at ville have denne FIT træning, og efter et kort forsøg med at have 

det køns‐adskilt, måtte vi erkende at det var for ressource krævende, og vi har derfor efter jul 

valgt at lave det som blandet hold, som jeg er sikker på, på sigt vil tilføre en masse energi og gejst. 



Der er 88 følgere/ medlemmer af gruppen på facebook, hvilket viser at der er stor interesse. Tak til 

alle dem der støtter det! 

I år er vi så heldige at have 4 børnehold med ca. 66 spille glade børn. 

Vores U 10 hold både drenge og pige hold, klarer sig godt og spiller god seværdig håndbold, takket 

været deres engagerede og dygtige trænere, en stor tak til dem. 

Derudover har vi yderligere 2 hold; U8 og U6 blandet køn, disse hold får en god basis træning og 

fremtiden tegner godt for dem i de kommende sæsoner, trænerne på disse hold skal have stor ros 

og tak for Jeres indsats, det er utrolig svært at fastholde så små børn i at have det sjovt og lære 

håndbold. 

 

3 senior hold har vi i denne sæson glæden af, ca. 35 voksne spillere 

I år er det lykkedes at få et herrehold igen, dette er vi glade for – det giver en anden stemning i 

hallen til hjemmekampene, samt en god iver til træning når der er fælles træning med damerne.  

Tak til holdleder Jesper Heissel for at gå foran og få samlet et hold, selvom det ikke har været uden 

problemer at få krævet pengene ind, så er det lykkedes og det er vi glade for. Herrerne sluttede 

sæsonen til jul på en delt førsteplads, og ligger i denne del af sæsonen i midten. 

Igen i år er vi så heldige at have 2 damesenior hold;  

 Vores dame serie 3 hold er først blevet tilmeldt turnering nu herefter jul – og kun få trænede før 

jul, da de ikke helt var spillere nok. Men med træner og et par MEGET engagerede spillere, 

lykkedes det at blive nok, og selvom oddsene for de helt store sejre er lidt dårlige, vil de klart ligge 

nummer et, når det gælder kampgejst og glæde for håndbolden. De er en fornøjelse at høre på, så 

tak til Topper og spillere for at bidrage til den gode stemning. 

Vores serie 1 damer har igen i år lykkedes at blive i serie 1, og ligger lige nu dejlig lunt i svinget til 

at forblive deroppe. Holdet spiller til tider forrygende flot og tempofyldt håndbold, som gør det 

yderst seværdigt. Der er altid meget stort engagement og højt blodtryk hos trænerne når der 

spilles kamp, og man er sikker på lidt drama. Tak til JJ og Claus for jeres iver og militæriske 

disciplin, det er sjovt at se. 

Vi har i mange år ikke haft nogle ungdomshold, men lige nu er der interesse for at starte et u16 

pigehold og et u18 drengehold ( som måske vil blive sammen med evt. herrehold)– og det vil 

glæde mig meget hvis det lykkedes næste år, så fremtiden ser lys ud. 

Vi har haft skåret ned på diverse hjælpe arrangementer.. der er kun X‐tream mandehørm som vi 

fortsat bidrager med serverings hjælp til, fordi det syntes vores medlemmer er hyggeligt og 



fornøjeligt at deltage i, og det er aldrig svært at skaffe hjælpere til dette arrangement. Tak til Tina 

Skafte for at være tovholder på denne. 

Igen i år har der været afholdt Ensted løb, denne gang som et forsøg på at være en del af Ensteds 

sognefest arrangement. Dette blev en blandet succes, da timingen med reklame og synliggørelse 

ikke fungerede i sognefest regi, men løbet i sig selv blev da en succes ‐ selvom vi kunne ønske os 

mange flere af vores lokale løbere og deres familier til at komme og gøre det til en fælles 

oplevelse. En stor Tak til løbs‐gruppen for Jeres indsats, jeg ved at det er et kæmpe arbejde I gør. 

Som noget nyt har vi i sæsonen haft afholdt ” store håndbold dag”, en slags åbent hus, hvor alle 

havde mulighed for at komme og prøve forskellige håndbold ting sammen med familie og venner, 

spil og leg på tværs. Det var en rigtig god dag, og den vil med garanti blive gentaget ved sæson 

opstart. Tak til alle i frivillige der hjalp med at få denne dag til at klappe.  

Jule fit .. blev afholdt mellem jul og nytår, hvor man havde mulighed for at medbringe familie, 

venner eller naboer til at svede lidt julefedt af. Dette var rigtig dejligt, og der var rigtig mange 

”gæster” udefra. Vi var 46 aktive der kæmpede og svedte (og 14 børn der hyggede). Dette vil 

bestemt også blive gentaget, samt sommer FIT, gæstetræner, ekskursion til ude FIT og meget 

mere. Formandens Tak til Jesper for at hjælpe mig og se ideerne idet! Og jeg håber på sigt, at der 

kommer nogle, der kunne tænke sig at hjælpe, så man kan skiftes lidt til at stå for træningen. 

Jeg glæder mig til at arbejde videre i bestyrelsen. Jeg syntes at der er god energi, og man er altid 

velkommen til at komme til os med forslag, ris/ros, vi sætter en stor ære i at gøre det så godt som 

muligt. 

Til sidst tak til Jer der er mødt op og har vist Jeres interesse i aften, jeg håber at I er mange der har 

lyst til at bidrage eller blive en del af det her, for jo flere vi er til at løfte, des højere op kan vi nå. 

 

TAK 


